Badji Mokhtar University Annaba Faculty of Law and Political Science

Third Year Private Law

Inheritance Law

Inheritance law: is a branch of law that governs the transfer of property, rights, and obligations of a deceased person to his or her heirs or legatees. It establishes the rules and procedures for the distribution of a deceased person's assets, as well as for resolving potential disputes between heirs or legatees. Inheritance law varies from country to country, but it generally addresses issues such as the validity of wills, the rights of heirs.

قانون الميراث

MISS: Meziani Feyrouz

قانون الميراث: هو فرع من القانون يحكم نقل ممتلكات وحقوق والتزامات الشخص المتوفى إلى ورثته أو الموصى لهم. وهو يضع القواعد والإجراءات لتوزيع أصول الشخص المتوفى، وكذلك لحل النزاعات المحتملة بين الورثة أو الموصى لهم. يختلف قانون الميراث من بلد إلى آخر، ولكنه يتناول عمومًا قضايا مثل صحة الوصايا وحقوق الورثة.

المورث

Inherited

It is a legal term used to designate a person who is actually dead or presumed dead, and is commonly used in legal documents, wills, inheritance contracts, and probate proceedings to refer to the deceased person to whom property, assets, and rights attach.

المورث

هو مصطلح قانوني يستخدم لتعيين الشخص الذي توفي بالفعل أو يفترض بأنه ميت، و يشيع استخدامه في الوثائق القانونية و الوصايا و عقود الميراث و اجراءات الميراث للإشارة إلى الشخص المتوفي الذي تتعلق به الممتلكات أو الأصول و الحقوق.

التركة

Estate: Also known as legacy, is the name given to all the money, rights and actions that belonged to the deceased at the time of his death, the various elements of which are returned to the persons called to inherit.

التركة: هو الاسم الذي يطلق على جميع الأموال والحقوق والتصرفات التي كانت للمتوفى وقت وفاته والتي تعود عناصر ها المختلفة إلى الأشخاص المدعوين إلى الميراث.

الميراث

Inheritance

Inheritance: is the transfer of assets and possessions left by the deceased person to the heirs who are legally entitled to them after the estate has been liquidated with all its rights. When a person dies, his estate is administered, and the assets that make it up are distributed to the heirs and legatees. Each heir or legatee receives a specific portion of the estate in the form of an inheritance.

الميراث

هو انتقال الأصول والموجودات التي تركها الشخص المتوفى إلى الورثة المستحقين لها قانوناً بعد تصفية التركة بكافة حقوقها. عندما يموت شخص ما، تتم إدارة تركته، ويتم توزيع الأصول التي تتكون منها على الورثة والموصى لهم. يحصل كل وريث أو موصى له على جزء محدد من التركة على شكل ميراث.

الوارث

Heir

Heir: The heir is the person who is legally entitled to a share of the estate of the deceased person. Heirs are determined according to the inheritance laws in force in the country or state concerned, as well as the provisions of the deceased's will.

الوارث

الوريث هو الشخص الذي يحق له قانونًا الحصول على حصة من تركة الشخص المتوفى. ويتم تحديد الورثة وفقاً لقوانين الميراث المعمول بها في الدولة المعنية، وكذلك أحكام وصية المتوفى.